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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

   

 

 

PROCES VERBAL 

 

încheiat cu ocazia desfășurării ședinței ordinare a 

Consiliului Județean Constanța din data de 31.08.2023 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, în baza Dispozițiilor nr. 329/25.08.2023, 336/29.08.2023 și 339/30.08.2023, pentru astăzi, 

31.08.2023, ora 9.00,  în conformitate cu dispozițiile art.137, 178 alin.(1), 179 alin.(1) şi (2) din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare și în temeiul art.196 

alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

 La sedinţa, ce s-a desfășurat în format videoconferință, au participat: domnul Mihai Lupu – 

Președinte al Consiliul Județean Constanța, doamna Nesrin Geafar, Secretar General al Județului și domnul 

Gheorghe Bucur – Șef serviciu, Serviciul Juridic și Contencios.  

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr.170/11.08.2023 privind aprobarea participării Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Constanța în cadrul apelului de proiecte Reabilitarea/Renovarea și 

dezvoltarea infrastructurii sociale pentru persoanele cu dizabilități cu Centrul de zi pentru persoane 

adulte cu dizabilități și asumarea unor obligații în vederea implementării proiectului cu titlu Deschiși 

către Comunitate. 

                                                   Iniţiator, Vicepreşedintele Consiliului Judeţean Constanța, Stelian Gima 

 (Susține Ristea Marian, Șef Birou Monitorizare, Statistică, Strategii, Programe-Proiecte, persoana 

propusă de doamna Director General Răducu Carmen, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Constanța). 

 

2. Proiect de hotărâre nr.171/16.08.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Delfinul Constanța, 

pentru anul școlar 2023-2024. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

3. Proiect de hotărâre nr.172/17.08.2023 privind desemnarea unui membru în Consiliul de 

Administrație al Casei Județene de Asigurări de Sănătate Constanța. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 
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4. Proiect de hotărâre nr.173/17.08.2023 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Centrul Școlar pentru Educație 

Incluzivă Delfinul Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.174/17.08.2023 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională 

Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

6. Proiect de hotărâre nr.175/17.08.2023 privind modificarea listei bunurilor proprietate publică și 

privată a Județului Constanța aferente serviciilor delegate și concesionate operatorului RAJA SA-anexa 

nr.6 la contractul de delegare de gestiune a serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare, prin 

eliminarea pozițiilor reprezentând bunuri de retur care nu mai deservesc serviciul de apă și canalizare. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Arhitect Șef Ferencz Eduard, Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului) 

 

7. Proiect de hotărâre nr.176/17.08.2023 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța 

pentru RAJA SA Constanța în vederea realizării lucrărilor Alimentare cu energie electrică gospodărie 

de apă. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Arhitect Șef Ferencz Eduard, Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului) 

 

 

8. Proiect de hotărâre nr.177/18.08.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a 

listei de investiții pe anul 2023, pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență Sfântul Apostol Andrei 

Constanța.  

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

9. Proiect de hotărâre nr.178/22.08.2023 privind prelungirea mandatelor administratorilor provizorii 

ai Societății Drumuri Județene Constanța SA. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

                                                            (Susține Șef Serviciul Juridic și Contencios, Gheorghe Bucur) 

 

10. Proiect de hotărâre nr.179/22.08.2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare între UAT 

Județul Constanța și Asociația Călător prin România. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu  

 (Susține Director Executiv Caterinici Monica Cristina, Direcția de Turism și Coordonarea Instituțiilor 

de Cultură Subordonate) 
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11. Proiect de hotărâre nr.180/23.08.2023 privind trecerea unor bunuri imobile, situate pe raza 

teritorială a UAT Municipiul Mangalia, județul Constanța, din domeniul public al UAT Județul 

Constanța în domeniul public al UAT Municipiul Mangalia. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Arhitect Șef Ferencz Eduard, Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului) 

 

12. Proiect de hotărâre nr.181/24.08.2023 privind modificarea valorii totale actualizată a bugetului 

proiectului Închiderea Complexului de Servicii Comunitare Orizont. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa Mihai Lupu 

 (Susține Ristea Mihaela Șef Serviciul Juridic și Contencios, persoana propusă de doamna Director 

General Răducu Carmen, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța) 

 

13. Proiect de hotărâre nr.182/24.08.2023 privind darea în folosință gratuită Asociației Organizația de 

Management al Destinației Județul Constanța a unor spații din interiorul imobilului situat în strada 

Nicolae Titulescu nr.32, Municipiul Constanța, Județ Constanța, proprietate publică a Județului 

Constanța. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa Mihai Lupu 

 (Susține Director General Chelariu Ermil, Direcția Generală ADPP-Autoritate Județeană de Transport) 

 

14. Proiect de hotărâre nr.183/24.08.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Maria Montessori 

Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

15. Proiect de hotărâre nr.184/24.08.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a 

listei de investiții pe anul 2023, pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ). 

 

16. Proiect de hotărâre nr.185/24.08.2023 privind repartizarea unor spații din cadrul imobilului Bloc 

L4 către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Dobrogea și actualizarea Anexei nr.1 la Hotărârea 

Consiliului Județean Constanța nr.254/2014. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa Mihai Lupu 

 (Susține Director General Chelariu Ermil, Direcția Generală ADPP-Autoritate Județeană de Transport) 

 

17.Proiect de hotărâre nr.186/25.08.2023 privind declanșarea procedurii de selecție a administratorilor 

societății Drumuri Județene Constanța S.A. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director Executiv, Martin Oana Aurora, Direcția de Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Instituțiilor de Sănătate, Sport și Învățământ și Șef Serviciul Juridic și Contencios, Gheorghe Bucur). 

 

 18. RETRAS  Proiect de hotărâre nr.187/25.08.2023 privind revocarea mandatelor acordate Asociației 

de Dezvoltare Durabilă a Județului Constanța. 
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19. Proiect de hotărâre nr.188/25.08.2023 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale SC. Drumuri Județene Constanța SA pe anul 2023. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanța Mihai Lupu 

 (Susține Director General Drumuri Județene Constanța SA, Zagon Gabriel-Răzvan și Director General 

Țuțui Emilia Georgeta, Direcția Generală Economico-Financiară). 

 

20. Proiect de hotărâre nr.189/29.08.2023 privind aprobarea proiectului tehnic pentru obiectivul de 

investiție Reabilitarea Muzeului de Istorie Națională și Arheologie Constanța, Cod SMIS116053. 

                                                             Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

                              (Susține Director General, Georgescu Elena, Direcția Generală de Proiecte) 

 

21. Proiect de hotărâre nr.190/29.08.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului Construire Corp nou pentru Serviciul Clinic de Anatomie Patologică 

(SCAP) din cadrul Spitalului Clinic Județean de Urgență Sf. Apostol Andrei Constanța. 

                                                             Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa, Mihai Lupu 

                              (Susține Director General, Georgescu Elena, Direcția Generală de Proiecte) 

 

 22. Proiect de hotărâre nr.192/30.08.2023 privind modificarea Anexei numărul 5-Programul de lucrări 

pe anul 2023 și Anexa numărul 7-privind tarifele serviciului la data de începere a Contractului de 

delegare nr.29469/21.08.2023 privind gestiunea serviciilor aferente întreținerii și reparării drumurilor 

publice, precum și a lucrărilor și serviciilor privind întreținerea curentă, periodică și reparații curente la 

drumurile județene din județul Constanța. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa Mihai Lupu 

  (Susține Arhitect Șef Ferencz Eduard, Direcția Generală Tehnică, Urbanism și Amenajarea Teritoriului) 

 

 

X 

 

 

Dl. Mihai Lupu: Bună dimineața, stimați colegi! Declar deschisă ședința ordinară, în format 

videoconferință a Consiliului Județean Constanța, de astăzi 31.08.2023, convocată în baza Dispoziției 

nr.329/25.08.2023 și suplimentat proiectul Ordinii de zi în baza Dispozițiilor nr.336/29.08.2023 și 

nr.339/30.08.2023. 

Acum dau cuvântul Secretarului general al județului pentru a face prezența.  

D-na Nesrin Geafar: 35 de consilieri județeni prezenți. 

Dl. Mihai Lupu: Constat că îndeplinim cvorumul și, ca atare, supun votului dumneavoastră Ordinea de zi 

ce cuprinde: 

- aprobarea Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 26.07.2023; 

- depunerea jurământului doamnei consilier județean Ciobanu Cristina-Elena; 

- dezbaterea celor 21 de proiecte de hotărâri. 

Așa cum bine știți, Proiectul de hotărâre nr.187 privind revocarea mandatelor acordate Asociației de 

Dezvoltare Durabilă a Județului Constanța s-a retras, pentru că el trebuie să fie dezbătut în format fizic, în 

prezența consilierilor județeni. 

 -Vot, vă rog pentru Ordinea de zi! Cine este pentru? Abținere? Împotrivă? vot electronic, vă rog.  

Dl. Cătălin Costel Ilie: Mi nu mi-a apărut.  

Dl. Mihai Lupu:  Vă rog frumos, la cine nu a apărut, interveniți și dați votul verbal, se  consemnează aici.  

Dl. Cătălin Costel Ilie: Votez pentru.  

Dl. Mihai Lupu:  Domnul Gima și domnul Caprinciu.  
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Dl. Stelică Caprinciu: Eu mi-am exprimat votul, domnule președinte.  

Dl. Mihai Lupu: Ok. Se pare că la noi este problema, nu a procesat.  

Rezultat final: Ordinea de zi a fost votată în unanimitate. 

Dau cuvântul Secretarului general al județului, pentru a supune spre aprobare Procesul-verbal al ședinței 

anterioare. 

D-na Nesrin Geafar: Supun atenției dumneavoastră aprobarea Procesului-verbal al ședinței ordinare din 

data de 26.07.2023 

 - Vot, vă rog frumos! 

Dl. Cătălin Costel Ilie: Nu mi-a apărut, votez pentru.  

Dl. Mihai Lupu: Ok. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Am intrat eu pe un laptop în paralel, pentru că nu aud absolut nimic. 

Dl. Mihai Lupu: Ok. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Am să ies de pe celălalt dar sper să nu am probleme. 

Dl. Mihai Lupu: Vot final, vă rog frumos.  

D-na Nesrin Geafar: 35 de voturi pentru. 

Dl. Mihai Lupu: 35 voturi pentru.  

 

 Trecem la un eveniment important, depunerea jurământului doamnei consilier județean Ciobanu 

Cristina-Elena și ulterior la votarea proiectelor de hotărâri. Doamna Ciobanu sunteți, ne auziți, ne vedeți? 

D-na Elena-Cristina Ciobanu: Bună dimineața, vă văd, vă aud.  

Dl. Mihai Lupu: Aveți jurământul, citiți-l vă rog frumos, asumați-l.  

D-na Elena-Cristina Ciobanu:  

Subsemnata Ciobanu Cristina Elena, consilier în cadrul Consiliului Judeţean Constanţa, în 

conformitate cu prevederile art.117 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, depun în faţa Consiliului Judeţean Constanţa 

următorul jurământ: 

 „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi 

priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Constanţa. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!“ 

Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Doamne ajută, sănătate, bine ați venit! Începând din acest moment aveți drept de vot. Ca 

atare, intrăm pe ordinea de zi. Am primit de la secretariat, suntem prezenți 36 de consilieri.  

Mult succes vă dorim și propunerile dumneavoastră, să știți, se vor regăsi în proiectele de hotărâri, dacă 

aveți inițiativă.  

Primul punct pe ordinea de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre nr.170/11.08.2023 privind aprobarea participării Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Constanța în cadrul apelului de proiecte Reabilitarea/Renovarea și dezvoltarea 

infrastructurii sociale pentru persoanele cu dizabilități cu Centrul de zi pentru persoane adulte cu dizabilități 

și asumarea unor obligații în vederea implementării proiectului cu titlu „Deschiși către Comunitate”. 

- Vot, vă rog! 

 

Dl. Dorin Opreanu: Opreanu sunt, nu mi-a apărut, votez pentru. 

Dl. Marius Ciobănel: Ciobănel, nu mi-a apărut, votez pentru. 

Dl. Mihai Lupu: Domnul Tănase, ați reușit să vă logați, vă rog? Doamna Topolov? 

D-na Gianina Ionela Topolov: Am votat și spune că sondajul a fost trimis. Mi-au închis cumva a doua 

conexiune, că pe aia sunt? 

Dl. Mihai Lupu: ADD Cj. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Îmi spune că sondajul a fost trimis.  
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Dl. Mihai Lupu:Vot final, proiect de hotărâre aprobat cu 35 de voturi pentru. 

 

                                               

2. Proiect de hotărâre nr.171/16.08.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă Delfinul Constanța, 

pentru anul școlar 2023-2024. 

 

Propuneri și nominalizări. Sunt necesare două nominalizări, vă rog frumos.  

 

D-na Gianina Ionela Topolov: Grupul PNL propune pe doamna Topolov Gianina, adică subsemnata și pe 

domnul Alexandru Dima.  

Dl. Mihai Lupu: Mai sunt și alte nominalizări, vă rog? Dacă nu mai sunt, supun votului dumneavoastră 

proiectul de hotărâre cu cele două nominalizări.  

 - Vot, vă rog! 

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu-mi apare votul. Gata a apărut. 

Dl. Mihai Lupu: Ok. 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi pentru și 2 abțineri.     

                                              

                       

3. Proiect de hotărâre nr.172/17.08.2023 privind desemnarea unui membru în Consiliul de Administrație al 

Casei Județene de Asigurări de Sănătate Constanța. 

 

Rog propuneri, este vorba de o singură nominalizare 

 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Grupul PSD îl propune pe domnul Dia Ionel și aceasta din motivul că 

a parcurs cursul de management spitalicesc la Școala Națională de Sănătate Publică – Management și 

Perfecționare în domeniul sanitar. 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumim frumos. Alte nominalizări mai sunt? Dacă nu mai sunt, supun în integralitate 

Proiectul de hotărâre nr.172/17.08.2023 privind desemnarea unui membru în Consiliul de Administrație 

al Casei Județene de Asigurări de Sănătate Constanța 

 -Vot, vă rog! 

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu apare actualizat cu numele propunerii. 

D-na Nicoleta Bercaru: Apare! Apare! Cred că este o chestiune de rețea, la fiecare. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Aici apare doar proiectul de hotărâre cu Da, Nu, Abținere, fără nume.  

Dl. Mihai Lupu: Imediat. Avem niște dificultăți în tehnica de calcul.  

Tehnicul: Acum va apărea. 

Dl. Mihai Lupu: Ok. 

Dl. Stelian Gima: Vreau să se consemneze pentru 172, că mie mi-a apărut doar numele colegului Dia Ionel 

și abținere, iar votul meu este împotrivă. Deci, nu am decât două opțiuni de vot.. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Așa a apărut, întradevăr. 

Dl. Stelian Gima: A și B iar votul este Împotrivă. 

D-na Nicoleta Bercaru: Eu propun să se reia votul, având în vedere că vorbim de un vot care trebuie să fie 

al dumneavoastră pur si simplu, să fie secret, votul ăsta.    

D-na Gianina Ionela Topolov: Da.  

D-na Nicoleta Bercaru: Propun reluarea votului cu refacerea.. 

Dl. Mihai Lupu: Vă dați seama că sunt niște probleme tehnice pe care noi nu le-am luat în calcul și nici nu 

puteam să le prevedem și nici nu puteam să le eliminăm, pentru că aici vorbim de rețea, vorbim de ceea ce 
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aveți și dumneavoastră, conectivitatea dumneavoastră, conexiunile dumneavoastră cu netul și asta este 

dificultatea în abordarea acestor.. 

D-na Nicoleta Bercaru: E vorba de ce scrie pe buletinul de vot, domnule președinte, nu de conexiune. 

Dl. Mihai Lupu: Da, doamna Bercaru, am înțeles. Astea sunt, sunt inerente, apar mai târziu toate astea. 

Dl. Cristian Zahariuc: Domnule președinte, nici mie nu mi-a apărut. Votul meu este Împotrivă. Nu mi-a 

apărut sondajul.  

Dl. Mihai Lupu: Reluăm votul, atunci! 

D-na Nicoleta Bercaru: Domnul Bereș are niște probleme tehnice. 

Dl. Mihai Lupu: Final, vot final! Câte voturi pentru? 

Tehnicul:13 și 20 împotrivă. 

Dl. Mihai Lupu: Proiectul de hotărâre nu a întrunit cvorumul pentru a fi promovat. Va fi reluat în ședința 

viitoare. 

  

 

4. Proiect de hotărâre nr.173/17.08.2023 privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 

Constanța în cadrul Comisiei pentru Evaluarea și Asigurarea Calității la Centrul Școlar pentru Educație 

Incluzivă Delfinul Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

 

Faceți nominalizări, vă rog frumos. Nu sunt nominalizări? PNL-ul aveți nominalizări, vă rog? 

 

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu avem nominalizări, domnule președinte.  

Dl. Mihai Lupu: PSD-ul, nominalizări, vă rog? 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Nu avem nominalizări.  

Dl. Mihai Lupu: USR-ul? 

Dl. Petre Enciu: Nici USR nu are nominalizare.  

Dl. Mihai Lupu: PRO România? 

Dl. Răzvan Filipescu: Nici noi nu avem nominalizare.  

Dl. Mihai Lupu: PMP-ul, vă rog? 

Dl. Ștefan Chiriac: Nici PMP nu are.  

Dl. Mihai Lupu: Ok, proiect de hotărâre amânat, v-a intra într-o altă ședință.  

 

 

5. Proiect de hotărâre nr.174/17.08.2023 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională 

Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

 

O nominalizare, vă rog, PNL? 

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu avem nominalizări, domnule președinte.  

Dl. Mihai Lupu: PSD? 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: Nu avem nominalizări.  

Dl. Mihai Lupu: USR? 

Dl. Petre Enciu: Nu avem nominalizare.  

Dl. Mihai Lupu: PRO România? 

Dl. Răzvan Filipescu: Nici noi nu avem nominalizare.  

Dl. Mihai Lupu: PMP-ul, vă rog? 

Dl. Ștefan Chiriac: Nici PMP nu are.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Dacă îmi permiteți, o să vin eu cu o nominalizare, pentru colega noastră 

nouă, Ciobanu Cristina. 
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Dl. Mihai Lupu: Ok. Bun. Mai sunt alte propuneri? Nu sunt. Atunci, propun în integralitate, proiectul de 

hotărâre care să cuprindă și nominalizarea colegei noastre, Ciobanu Cristina. Vă rog, secretariatul tehnic să 

consemneze. Domnule Zahariuc, vă rog exprimați-vă votul.  

D-na Nicoleta Bercaru: E vot secret, nu-și pot exprima aici votul. 

Dl. Mihai Lupu: Nu, am spus exprimați-vă votul, nu spuneți vocal. V-am rugat să vă exprimați votul. Dacă 

nu ați reușit asta este, vă rog frumos vot final. Proiect de hotărâre aprobat cu 27 voturi pentru.  
 

<<Începând cu dezbaterea proiectului de hotărâre 175/17.08.2023, se consemnează și prezența domnului 

consilier județean Cosmin Ciobanu. De la acest proiect de hotărâre sunt prezenți 37 de consilieri județeni>> 

                                                         

6. Proiect de hotărâre nr.175/17.08.2023 privind modificarea listei bunurilor proprietate publică și privată a 

Județului Constanța aferente serviciilor delegate și concesionate operatorului RAJA S.A.-anexa nr.6 la 

contractul de delegare de gestiune a serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare, prin eliminarea 

pozițiilor reprezentând bunuri de retur care nu mai deservesc serviciul de apă și canalizare. 

- Vot, vă rog! 

 

Dl. Cristian Zahariuc: Domnule președinte, îmi cer scuze, am probleme cu conexiunea la internet, la 

proiectul de hotărâre anterior votul este pentru. Am votat dar nu știu dacă a reușit să se consemneze. 

Mulțumesc! 

Dl. Mihai Lupu: Ok. Vă rog, vot final, proiect de hotărâre aprobat cu 32 voturi pentru.  

 

 

7. Proiect de hotărâre nr.176/17.08.2023 privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța pentru 

RAJA SA Constanța în vederea realizării lucrărilor Alimentare cu energie electrică gospodărie de apă. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

                                                         

8. Proiect de hotărâre nr.177/18.08.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de 

investiții pe anul 2023, pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență Sfântul Apostol Andrei Constanța. 

- Vot, vă rog! 

Dl. Cătălin Costel Ilie: Ilie Costel, nu mi-a apărut, votez pentru. 

Dl. Mihai Lupu:  

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi pentru. 

  

 

9. Proiect de hotărâre nr.178/22.08.2023 privind prelungirea mandatelor administratorilor provizorii ai 

Societății Drumuri Județene Constanța S.A. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 32 voturi pentru. 

 

 

10. Proiect de hotărâre nr.179/22.08.2023 privind aprobarea Protocolului de colaborare între UAT Județul 

Constanța și Asociația „Călător prin România”. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi pentru. 
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11. Proiect de hotărâre nr.180/23.08.2023 privind trecerea unor bunuri imobile, situate pe raza teritorială a 

UAT Municipiul Mangalia, județul Constanța, din domeniul public al UAT Județul Constanța în domeniul 

public al UAT Municipiul Mangalia. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

 

12. Proiect de hotărâre nr.181/24.08.2023 privind modificarea valorii totale actualizată a bugetului proiectului 

„Închiderea Complexului de Servicii Comunitare Orizont”.                                                         

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

 

13. Proiect de hotărâre nr.182/24.08.2023 privind darea în folosință gratuită Asociației Organizația de 

Management al Destinației Județul Constanța a unor spații din interiorul imobilului situat în strada Nicolae 

Titulescu nr.32, Municipiul Constanța, Județ Constanța, proprietate publică a Județului Constanța. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi pentru. 

 

 

14. Proiect de hotărâre nr.183/24.08.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 

Constanța în Consiliul de administrație al Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă „Maria Montessori” 

Constanța, pentru anul școlar 2023-2024. 

 

Propuneri,vă rog! 

D-na Gianina Ionela Topolov: Grupul PNL îl propune pe domnul Stere Guteanu.  

Dl. Mihai Lupu: PSD, vă rog? 

D-na Adriana Veronica Gheorghe: PSD nu are propuneri.  

Dl. Mihai Lupu: USR? 

Dl. Petre Enciu: Nici USR nu are propuneri.  

Dl. Mihai Lupu: PRO România? 

Dl. Răzvan Filipescu: Nici PRO România.  

Dl. Mihai Lupu: PMP, vă rog? 

Dl. Ștefan Chiriac: Nici PMP nu are. 

Dl. Mihai Lupu: Bun. Atunci, rămânem doar cu o propunere, urmând ca data viitoare să reluăm această 

hotărâre. Dat fiind că este o singură nominalizare, propunem vot pentru nominalizare, Stere Guteanu.   

 -Vot, vă rog! 

D-na Semiran Abdurefi: Eu votez pentru, că nu am sondajul.  

Dl. Mihai Lupu: Proiect de hotărâre aprobat cu 27 voturi pentru. 

 

                                                         

15. Proiect de hotărâre nr.184/24.08.2023 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli și a listei de 

investiții pe anul 2023, pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 



10 
 

16. Proiect de hotărâre nr.185/24.08.2023 privind repartizarea unor spații din cadrul imobilului Bloc L4 către 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Dobrogea și actualizarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Constanța nr.254/2014. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 36 voturi pentru. 

 

                                                          

17. Proiect de hotărâre nr.186/25.08.2023 privind declanșarea procedurii de selecție a administratorilor 

societății Drumuri Județene Constanța S.A. 

 

D-na Gianina Ionela Topolov: Domnule președinte, o să vă rog să îmi permiteți să intervin. Legat de 

această declanșare a procedurii, de acest proiect, la acest moment în care se solicită votul consiliului, 

consider că nu sunt întrunite cumulativ condițiile prevăzute de OUG 109 cu modificările și completările 

ulterioare. Raportat la jalonul 440  din PNRR, privind înființarea AMEPIP, având în vedere că această 

structură nu este încă operaționalizată, consider că se încalcă art.29 alin.(16) din OUG 109 care spune clar 

că AMEPIP-ul supraveghează și controlează respectarea normelor prezentei ordonanțe de urgență în 

procesul de selecție, nominalizare și numirea administratorilor în limitele prevăzute de prezenta ordonanță 

de urgență. Din acest motiv aș spune că nu este doar prematură este și contrară scopului urmărit de legiuiror 

prin modificările și completările substanțiale ce au fost aduse OUG 109 prin Legea 187/ 2023, aceea de a 

realiza aceste jaloane și țintele în cadrul componentei de bună guvernanță din Planul Național de Redresare 

și Reziliență. Ținând cont de toată acestă situație, motivele ar fi mult mai multe și datorită faptului că nu am 

reușit să ajungem la un numitor comun cu aparatul de specialitate al consiliului județean pentru a clarifica 

toate aceste situații, înainte de a se vota hotărârea aș veni cu un amendament și anume, acela de a solicita 

AMEPIP doi membri, în cazul în care ceilalți colegi vor decide că această hotărâre trebuie să trecă sau vor 

aproba această hotărâre, solicit, solicitarea a doi membri AMEPIP care să selecteze și să monitorizeze toată 

această procedură.  

Dl. Mihai Lupu: Ok. Bun. Haideți să le luăm pe rând, atunci: 1. Eu și dumneavoastră și toți consilierii 

beneficiază de, că nu toți avem expertiză juridică și pentru asta avem și secretariatul acestui județ, pentru 

asta avem și direcția juridică, să ne dea toate informațiile și să ne asigure de legalitatea acestui proiect de 

hotărâre. Așa cum bine ați spus și dumneavoastră, ieri au fost niște intervenții care au fost în contradictoriu. 

Pe mine mă obligă și măsurile Curții de conturi să declanșez această procedură. Mai departe, argumentele 

juridice pe care dumneavoastră le invocați și eu nu am fost la ședința trecută dar, pentru că a fost o solicitare 

ca acest proiect de hotărâre să suporte anumite modificări în care nu erau incluși niște pași cu privire la 

declanșarea acestei proceduri, atunci am hotărât să fie completați acești pași și acest proiect de hotărâre să 

întrunească condițiile pe care dumneavoastră le-ați solicitat. Astăzi, eu mă văd obligat, pentru că am în fața 

mea un raport de specialitate al departamentului de specialitate care avizează pozitiv acest proiect de 

hotărâre și amendamentele dumneavoastră care spun că, iată că nu este o instituție care a fost nou creată, 

pentru că la vremea când noi am gândit să supunem selecția pe OUG 109, 250 și HG 722 pentru desemnarea 

administratorilor în cadrul Companiei Drumuri Județene, a apărut această situație. Acum, eu am cerut ca și 

dumneavoastră, departamentelor de specialitate să ne spună dacă în vreun fel sau altul, împiedică 

declanșarea acestei proceduri, nefuncționalitatea acestui AMEPIP. Direcția juridică supne că nu, pentru că 

mai urmează încă o etapă, astăzi declanșăm procedura, urmând ca după ce sunt întrunite condițiile 

următoare, să aprobăm procedura. Deci, sunt două etape, una declanșarea procedurii și a doua, aprobarea 

procedurii.  

 Eu, dacă dumneavoastră doriți, cred că cel mai bine, dacă doriți, în caz că trece, să fie inclus acest 

amendament. Dacă nu trece proiectul de hotărâre, cred că atunci va trebui să reluăm scrierea acestui proiect 

de hotărâre cu amendamentele propuse și de dumneavoastră care să întrunească lucrurile. Deci, da ca să 

putem să mergem mai departe să includem acest amendament, ar trebui, dacă sunteți și dumneavoastră de 
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acord, să supunem votului acest proiect de hotărâre. Dacă el va trece, atunci va trebui să reluăm și votul care 

trebuie cuprins în cadrul acestui proiect de hotărâre. Sunteți de acord așa? 

D-na Gianina Ionela Topolov: Aș vrea să mai menționăm că trebuie să luăm în calcul un lucru foarte 

important, faptul că AMEPIP-ul în acest moment nu are reglementări, el este încă dezbatere și atunci 

întrebarea mea către aparatul de specialitate ar fi: Cum pot face și cum pot declanșa această procedură în 

condițiile în care reglementările nu există iar guvernanța corporativă este deficitară.  

Dl. Mihai Lupu: Eu am să rog departamentul juridic, nu pot să vă dau toate lămuririle și ieri ați fost, am 

discutat aceste aspecte și eu vreau să-și prezinte argumentele dumnealor și, după ce-și prezintă argumentele, 

cu permisiunea dumneavoastră voi supune acest proiect de hotărâre. Vă rog, domnul Bucur. 

Dl. Gheorghe Bucur: Bună ziua, tuturor! Gheorghe Bucur, șef serviciu - Serviciul juridic, aveți o oarecare 

dreptate dar nu în totalitate. La data prezentei, chiar a vorbit și doamna Oana Martin, AMEPIP-ul are 

președinte, are deja cel puțin 18-20 persoane angajate, din cadrul celor 80, se lucrează la toate demersurile, 

au sediu, au ștamplilă, au început să funcționeze pe partea de organizare.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Dar nu au reglementări, despre ce vorbim. 

Dl. Gheorghe Bucur: Reglementările nu obligă... 

D-na Gianina Ionela Topolov: Au un aparat care nu este funcțional. Plus de asta să nu uităm că guvernanța 

corporativă a județului, a consiliului județean ne-a spus foarte clar că ei nu au specialiști pe așa ceva și 

atunci, specialiști noi nu avem, pentru că e normal să nu-i avem că suntem la început, AMEPIP-ul nu are 

reglementări, cum punem lucrurile astea pe tapet? 

Dl. Gheorghe Bucur: Nu este vorba că AMEPIP-ul nu are reglementări, noi putem să declanșăm procedura, 

AMEPIP-ul doar se notifică în prima fază, urmând ca noi să facem achiziția pentru expert care trebuie să ne 

ajute în alegerea administratorilor definitivi. Iar cum spuneți dumneavoastră, dacă se dorește întradevăr doi 

reprezentanți de la AMEPIP, aceasta numai în cazul în care se dorește. Se poate face comisia doar din trei 

persoane, două din cadrul consiliului județean, unul este expertul cooptat. Avem art.4 alin.(3). 

D-na Gianina Ionela Topolov: Cum demarați până la expert dacă nu știți cum? 

Dl. Gheorghe Bucur: Nu, cooptat, poate fi cooptat prin achiziție publică, este a treia persoană din comisie.  

D-na Dana Constantinescu: Domnule Bucur, dați-mi voie să intervin și eu, cu dumneavoastră am mai avut 

discuții și ieri, am mai avut discuții și în ședința de comisie de luna trecută și știți că am discutat și alte 

aspecte. Este nevoie de niște oameni specializați care să demareze procedura, acum. Știți bine că avem 

probleme pe compartiment, știți foarte bine asta.  

Dl. Gheorghe Bucur: Pe compartiment nu sunt probleme. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Pe guvernanța corporativă. 

D-na Dana Constantinescu: Pe guvernanța corporativă. 

D-na Gianina Ionela Topolov: Mi s-a spus foarte clar de către coordonator că nu au specialiști. 

D-na Dana Constantinescu: Exact, nu au specialiști.  

Dl. Gheorghe Bucur: Legislația ne impune ca să luăm un specialist, un specialist care trebuie să vină în 

această comisie. Legislația nu spune că trebuie specialist din acel birou și trebuie din cadrul aparatului de 

specialitate, adică al consiliului județean.  

D-na Dana Constantinescu: Nu este adevărat. 

Dl. Gheorghe Bucur: Ce pot să vă spun, avem o obligativitate prin care însăși legislația spune, este o 

obligație expresă, neîndeplinirea obligațiilor prevăzute de prezenta ordonanță de urgență, în condițiile legii, 

atrage răspunderea civilă și contravențională ducându-se până la răspunderea penală. 

D-na Dana Constantinescu: Domnule Bucur, până la răspunderea civilă și penală, nu e cale lungă. 

Dl. Gheorghe Bucur: De acord cu dumneavoastră.  

D-na Dana Constantinescu:  Și nimeni nu vrea să atragă nici răspundere civilă nici penală. Noi vrem să 

asigurăm o procedură corectă și tansparentă. Șiți că pe această problemă, pe compartiment de guvernanță 

corporativă, consiliul județean a fost deficitar, de aceea a fost impusă și măsura Curții de Conturi pentru a 

se face acest compartiment, l-am înființat, i-am pus niște atribuții, atribuțiile nu mai sunt în vigoare, pentru 
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că avenit această modificare a Ordonanței 109 care ne obligă să operaționalizăm mult mai mult acest 

compartiment. Deci, de aceea, aceste proceduri trebuie asumate prin compartimentul de specialitate, care 

acest compartiment trebuie încă pus la punct, discuție pe care  am avut-o și cu doamna Oana Martin după 

ședința de comisie, luna trecută. Nu trebuie să trecem peste niște pași, pe care legea ni-i cere, tocmai pentru 

că trebuie să fim transparenți și corecți. De aceea s-a înființat acest AMEPIP, pentru că s-a impus un jalon 

pe PNRR, de ce? pentru că aceste companii cu capital majoritar de stat, cum sunt ele toate, nu sunt eficiente 

în management și de aceea acest AMEPIP este înființat special, să se asigure că de acum încolo lucrurile 

vor merge pe eficiență.  

Dl. Mihai Lupu: Bun. V-am ascultat. 

D-na Dana Constantinescu: Vreau să vă mai spun încă ceva.  

Dl. Mihai Lupu: Vă rog.  

D-na Dana Constantinescu: Nu este o problemă, este necesar, nu trebuie noi, să zicem că le știm pe toate. 

Trebuie să acceptăm că nu am avut un compartiment de specialitate eficient, suntem în faa unei proceduri 

noi, da în baza unei legislații noi și trebuie să acceptăm că avem ajutor. Avem nevoie de ajutor și de sprijin 

și trebuie să așteptăm operaționalizarea acestor structuri și este necesar să avem și persoane desemnate la 

solicitarea noastră, avem nevoie de prezența lor în demararea acestor proceduri, pentru că doar ce am ieșit 

din insolvență, domnule președinte. Știți bine ce au făcut.. 

Dl. Mihai Lupu: Am o rugăminte la dumneavoastră, doamna Constantinescu, sigur că sunt niște 

considerente pe care dumneavostră le aveți, le emiteți, s-ar putea să fie bine fundamentate, s-ar putea să fie 

contestate. Eu nu pot să mă pronunț nici pro nici împotrivă. Suntem într-o situație în care votul 

dumneavoastră va hotărî, pentru că e un proiect de hotărâre în care departamentul de specialitate îmi spune 

că întrunesc condițiile de legalitate. Dumneavoastră aveți niște amendamente care nu contest că sunt 

pertinente... 

D-na Dana Constantinescu: Domnule președinte! 

Dl. Mihai Lupu: Iertați-mă, vă rog, v-am ascultat, nu vă supărați. 

D-na Dana Constantinescu: Da, da, da! 

Dl. Mihai Lupu: Și eu sunt astăzi în situația în care am un proiect de hotărâre care trebuie să vină în fața 

dumneavoastră. Dacă consiliul județean va vota împotrivă, vom veni cu el, adăugat, cu tot ce spuneți 

dumneavoastră, așteptăm celelalte lucruri, dacă consiliul județean aprobă... 

D-na Dana Constantinescu: Aș mai avea o întrebare, vă rog frumos, mi-a scăpat, îmi cer scuze, nu aș vrea 

să vă deranjez... 

Dl. Mihai Lupu: Da, încă odată spun, am astăzi o propunere de proiect de hotărâre cu care vin în fața 

consiliului județean. Consiliul județean hotărăște, e suveran, nici nu trebuie să justifice votul. Eu mă bazez 

și pe răspunderea clară a departamentului de specialitate, a secretarului general, că întrunește condițiile 

legale. Dacă nu sunt întrunite condițiile legale, sigur că mai este încă un filtru, cum v-am spus și ieri, al 

Prefecturii, care poate ca acestă hotărâre să o atace și să spună că nu este legală. 

 Din punctul meu de vedere eu nu am decât două variante, fie propuneți dumneavoastră retragearea 

de pe ordinea de zi și o supun votului consilierilor județeni și aici clar, eu ca inițiator am venit în fața 

consilierilor s-o supun votului dumneavoastră că mă obligă legislația, fie o supun votului spre aprobare și 

dacă ea nu întrunește numărul de voturi necesar, categoric reluăm toate lucrurile pe care trebuiesc puse așa 

cum spuneți dumneavoastră. Deci, ca atare, nu am alte variante. Dacă dumneavoastră aveți alte variante, 

spuneți-le.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Domnule președinte, dacă-mi permiteți, în primul rând aș vrea să punem 

totuși amendamentul pentru vot, să se voteze. Amendamentul prin care solicităm că în siuația în care acest 

proiect va trece, autoritatea tutelară va solicita doi membri AMEPIP. 

Dl. Mihai Lupu: Bun. Nu avem cum să precizăm lucrurile astea. Noi spunem, automat procedura de selecție 

va include solicitarea de doi membri AMEPIP pentru procedura de selecție și atunci introducem lucrul ăsta. 



13 
 

Întâi aprobăm amendamentul în care, declanșarea procedurii cu obligativitatea să facem solicitarea pentru 

doi membri care să facă parte din comisia de selecție, nu am nimic împotrivă. Sunteți de acord așa? 

D-na Gianina Ionela Topolov: Păi nu, domnule președinte. Amendamentul nu ține… 

Dl. Mihai Lupu: Nu dacă va trece, nu am cum să fac un amendament dacă va trece.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Nu. Atunci noi votăm acest amendament pentru acest proiect după care 

supunem proiectul în totalitate.  

Dl. Mihai Lupu: Ok. Păi asta am spus, asta v-am spus. Bun. Haideți să supunem atunci, întâi 

amendamentul. 

D-na Nesrin Geafar: Solicitarea către AMEPIP a doi membri care să selecteze și să monitorizeze această 

procedură.  

D-na Gianina Ionela Topolov: În comisia de selecție și monitorizare. 

D-na Nesrin Geafar: Ați spus așa: Solicitarea a doi membri către AMEPIP care să selecteze și să 

monitorizeze această procedură.  

D-na Gianina Ionela Topolov: Da. 

Dl. Mihai Lupu: Ok. 

D-na Nesrin Geafar: Acesta este amendamentul. 

Dl. Mihai Lupu: Bun! 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Amendament aprobat cu 28 voturi pentru. 

 

Acum supunem aprobării dumneavoastră, în integralitate, proiectul care să includă și acest 

amendament pe care dumneavoastră l-ați votat.  

- Vot, vă rog! 

D-na Nesrin Geafar: Nu a întrunit cvorumul. 

Dl. Mihai Lupu: Proiectul nu a întrunit cvorumul necesar pentru a fi trecut. Vom relua la următoarea ședință 

cu toate elementele necesare.  

 

 

18. Proiect de hotărâre nr.188/25.08.2023 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale SC. Drumuri Județene Constanța SA pe anul 2023. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 29 voturi pentru. 

 

                                                                           

19.Proiect de hotărâre nr.189/29.08.2023 privind aprobarea proiectului tehnic pentru obiectivul de investiție 

„Reabilitarea Muzeului de Istorie Națională și Arheologie Constanța”, Cod SMIS 116053. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi pentru. 

 

  

20.Proiect de hotărâre nr.190/29.08.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI 

aferenți proiectului„Construire Corp nou pentru Serviciul Clinic de Anatomie Patologică (SCAP)din cadrul 

Spitalului Clinic Județean de Urgență „Sf. Apostol Andrei” Constanța. 

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi pentru. 
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21. Proiect de hotărâre nr.192/30.08.2023 privind modificarea Anexei numărul 5 – Programul de lucrări pe 

anul 2023 și Anexa numărul 7- privind tarifele serviciului la data de începere a Contractului de delegare 

nr.29469/21.08.2023 privind gestiunea serviciilor aferente întreținerii și reparării drumurilor publice, 

precum și a lucrărilor și serviciilor privind întreținerea curentă, periodică și reparații curente la drumurile 

județene din județul Constanța.  

- Vot, vă rog! 

Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 32 voturi pentru. 

 

 

 Stimați colegi, declar ședința închisă, nu înainte, dat fiind că astăzi este Ziua Limbii Române, să 

urăm La mulți ani! tuturor românilor vorbitori de această limbă minunată și să vă urez dumneavoastră o 

săptămână cât mai bună. O zi bună, tuturor! Vă mulțumesc frumos pentru participare! 

  

 

 

X 

 

 

 

 

 

          Președinte,                                                                                 Secretar general al județului, 

         Mihai Lupu                                                                                               Nesrin Geafar 

           

 

 

 

 

 

 

 

 
           Întocmit, 

Inspector SAPRIAONG                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

        Mihaela Grovu 


